
Z Á P I S 
 

z 13. zasedání Zastupitelstva MČ Praha–Kunratice 

 
Datum konání:    18. 3. 2024 

Řízení:      Ing. Lenka Alinčová  

Přítomni:     10 členů Zastupitelstva MČ 

      dle prezenční listiny               

                                                                                                             

Omluveni:     1/ Mgr.Doležilová / 

        

Neomluveni:     0 

 

Ověřovatelé zápisu vč. usnesení              Petra Hilmarová 

z minulého zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek  

ověřili zápis vč. usnesení bez připomínek  

 

Ověřovatelé zápisu z dnešního  Petra Hilmarová  

zasedání zastupitelstva:   Milan Matoušek 

 

Návrhový výbor    Mgr. Eva Svobodová 

 Ing. Ondřej Nováček 

 Ing. Karel Klíma 

 

Zapisovatelka: Lucie Nejedlá 

 

Zasedání zastupitelstva zahájila starostka MČ Praha-Kunratice Ing. Alinčová v 18.00 hod (dále 

jen „předsedající“). Po přivítání přítomných členů zastupitelstva konstatovala, že Zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (počet přítomných členů Zastupitelstva 10) a dále konstatovala, že Zápis včetně 

Usnesení z 11. zasedání zastupitelstva ze dne 30. 1. 2024 byl ověřovateli Petrou Hilmarovou a 

Milanem Matouškem ověřen.  Předsedající upozornila přítomné, že zasedání je nahráváno. 

 

Poté předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru následovně:  

      Mgr. Eva Svobodová 

 Ing. Ondřej Nováček 

 Ing. Karel Klíma 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

 

 

 

Dále předložila návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání následovně: 

 

 Petra Hilmarová 

 Milan Matoušek 
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Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají jiný návrh. Nikdo nepodal žádný 

jiný návrh. O návrhu dala hlasovat. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Návrh byl přijat. 

 

Zapisovatelkou předsedající jmenovala paní Lucii Nejedlou. 

 

Předsedající se přítomných zastupitelů dotázala, zda nemají nějaký návrh na doplnění programu 

jednání. Vzhledem k tomu, že nikdo nepodal žádný pozměňující či doplňující návrh programu 

předsedající předložila návrh programu, který obdrželi všichni zastupitelé podle jednacího řádu 7 

dní před jednáním zastupitelstva, a dala o návrhu programu hlasovat. 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Program byl schválen. 

Předsedající poté pověřila vedením zastupitelstva Ivana Hýžu, dále jen Předsedající. 

 

Program: 

1. Rozpočtové změny a úpravy 

2. Podnět na změnu územního plánu č. P 36/2023-rozčlenění na segmenty 

3. Veřejnoprávní smlouva s TJ Sokol Kunratice 

4. Veřejnoprávní smlouva se Slovan Kunratice 

5.  Dotazy, připomínky, podněty 

 
 

K bodu 1a 

Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné  připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 1b 

Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 
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Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 

pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

 

K bodu 1c 

Rozpočtové změny a úpravy 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

  Petr Mozola 

 

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení nebylo schváleno. 

 

K bodu 2 

Podnět na změnu územního plánu č. P 36/2023-rozčlenění na segmenty 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva. Poté vyzvala MgA.Vízka, aby doplnil a vysvětlil problematiku tohoto bodu, který 

tak učinil 

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

K předloženému návrhu proběhla diskuze, ve které byly zodpovězeny a prodiskutovány všechny 

vznesené dotazy a připomínky.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné další připomínky, dotazy ani námitky, předsedající 

diskuzi uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný 
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pozměňující návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal 

hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 3 

Veřejnoprávní smlouva s TJ Sokol Kunratice 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

 

Hlasování: Pro 10 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 4 

Veřejnoprávní smlouva se Slovan Kunratice 

 

Předkládá: Ing. Lenka Alinčová, starostka MČ  

   

Ing. Alinčová zrekapitulovala materiál k tomuto bodu, který obdrželi všichni členové 

zastupitelstva.  

 

Předsedající k přednesenému bodu otevřel diskuzi.  

 

Vzhledem k tomu, že nikdo neměl žádné připomínky, dotazy ani námitky, předsedající diskuzi 

uzavřel a vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

K bodu 5 

Dotazy, připomínky, podněty 

L. Alinčová oznámila, že podala žádost hl. m. Praze o delimitace dokumentace-stavebního 

povolení na Kostelní náměstí. Vzhledem k tomu, že dokumentace je zastaralá, bude potřebovat 

projekt upravit a projednat jako změnu před dokončením. Zároveň vysvětlila, že vzhledem 

k ojedinělosti a historickému významu tohoto náměstí, bude chtít projekt posoudit od uznávaných 

místních architektů. Předpokládaná doba realizace r. 2025. Zajištění financování z vlastních úspor, 

které byly určené na rekonstrukci Kunratického zámku. 

L. Alinčová vysvětlila, že v r. 2016 byla jmenována „Komise pro návrh vybraných komunikací 

vhodných k opravě povrchů v MČ Praha-Kunratice“. Tato komise si stanovila kritéria, podle 

kterých komunikace vybrala. Tyto komunikace byly již většinou opraveny, komunikace Odboje a 
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část Ratajovy mají stavební povolení a nyní se zpracovává dokumentace pro výběr zhotovitele, 

komunikace Klínovecká a Kriváňská čekají na stavební povolení. Proto podala návrh, aby ZMČ 

doporučilo Starostce jmenovat nové členy „Komise pro návrh vybraných komunikací vhodných 

k opravě povrchů v MČ Praha-Kunratice“ dle klíče 4 Hnutí Praha-Kunratice, 2 Kunratice sobě, 1 

Občanská demokratická strana. 

Předsedající vyzval zastupitele k podání pozměňujících návrhů. Nikdo nepodal žádný pozměňující 

návrh, vyzval tedy návrhový výbor k přednesení návrhu usnesení a poté o něm dal hlasovat. 

Hlasování: Pro 11 proti 0 zdržel se 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

L. Alinčová pak vyzvala k navržení členů neprodleně, protože je potřeba pokračovat 

v rekonstrukcích komunikací. 

 

O. Nováček sdělil na dotaz E. Svobodové, že petice pí Klečkové je již v řešení. Je poptávaná cena 

za realizaci oprav křižovatek v ul. K Verneráku a dalšími body se bude zabývat nejbližší dopravní 

komise. 

 

Vzhledem k tomu, že program byl vyčerpán a nikdo neměl žádné další připomínky, předsedající 

jednání ZMČ v 18,55 hod ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:  Petra Hilmarová. ................................................. 

 

 

   Milan Matoušek ...................................................... 

 
 

 
 

Ing. Lenka Alinčová 

Starostka MČ Praha-Kunratice 

 

zápis vyhotoven dne:  20.3.2024  


